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Z A P I S N I K 
 
sa 11. redovne sjednice Gradskog vijeća Grada Labina, održane 24. travnja 2018. godine u 
prostorijama Gradske knjižnice Labin, Rudarska 1, sa početkom u 10,00 sati. 
 
Sjednicu je otvorila Eni Modrušan, predsjednica Gradskog vijeća koja je sjednici i 
predsjedavala. Pozdravlja sve prisutne i daje riječ Jasmini Milanović Ružić, pročelnici 
Upravnog odjela za poslove Gradonačelnika i Gradskog vijeća, da izvrši prozivku vijećnika 
Gradskog vijeća Grada Labina. 
Jasmina Milanović Ružić, v.d. pročelnica Upravnog odjela za poslove Gradonačelnika, 
Gradskog vijeća i opće poslove, prozivkom vijećnika Gradskog vijeća Grada Labina utvrđuje 
da sjednici Vijeća od ukupno 17 vijećnika u 10,00 sati  prisustvuje njih 14 vijećnika i to: Neel 
Blaes Rocco (SDP), Nenad Boršić (HDZ), Željko Ernečić (SDP), Renata Kiršić (IDS-HNS-
HSU), Đulijano Kos (IDS – HNS – HSU), Darko Martinović (KLGB nositelja Silvana Vlačića), 
Alda Miletić (IDS-HNS-HSU), Dean Milevoj (IDS-HNS-HSU), Eni Modrušan (IDS-HNS-HSU), 
Daniel Mohorović (SDP), Tanja Pejić (KLGB nositelja Silvana Vlačića), Ivan Peršić (IDS-HNS-
HSU), Vesna Šćira Knapić (IDS-HNS-HSU) i Alenka Verbanac (IDS-HNS-HSU).  
Vijećnik Ervin Mešanović (IDS-HNS-HSU) je pristupio sjednici u 10,50 sati, te Vijeće nastavlja 
rad sa 15 vijećnika. 
Vijećnici Jasminka Radolović (KLGB nositeljica: Nevina Miškulin) i Silvano Vlačić (KLGB 
nositelj: Silvano Vlačić) opravdali su svoj izostanak sa sjednice. 
 
Pored vijećnika Gradskog vijeća sjednici su prisustvovali: Valter Glavičić, Gradonačelnik 
Grada Labina, Federika Mohorović Čekada, zamjenica Gradonačelnika, Jasmina Milanović 
Ružić, v.d. pročelnica Upravnog odjela za poslove  Gradonačelnika, Gradskog vijeća i opće 
poslove, Anamarija Lukšić, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša 
i izdavanje akata za gradnju,  Marija Kadoić Balaško, pročelnica Upravnog odjela za proračun 
i financije, Donald Blašković, v.d. pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i 
upravljanje imovinom, Loredana Ružić Modrušan, viša savjetnica za kulturu, informiranje i 
odnose s javnošću, Loreta Blašković, viša savjetnica za pravne poslove, Nino Bažon, viši 
stručni suradnik za informiranje, Dino Škopac, direktor TD Vodovod Labin d.o.o. Labin, Alen 
Golja, direktor TD 1. MAJ d.o.o. Labin, Dolores Sorić, direktorica TD LABIN STAN d.o.o. Labin, 
Dalibor Zupičić, direktor TD LABIN 2000 d.o.o. Labin, predstavnici tiska i predstavnici medija.  
 
Predsjednica Vijeća Eni Modrušan, konstatira da prema izvršenoj prozivci Vijeće ima potreban 
kvorum  pa može punovažno raspravljati i odlučivati. Pozdravlja sve prisutne, kao i slušatelje 
Radio Labina i otvara Aktualni sat. 
 
 
Aktualni sat  
 
Daniel Mohorović (SDP) postavlja dva pitanja, i to prvo: Zašto je Grad Labin odustao od Zgrade 
društvenog poduzetništva, te pitanje obrazlaže i kaže da je na prošloj sjednici Gradskog vijeća 
Grada Labina postavio sam pitanje: Koja se namjena planira za zgradu nekadašnjeg 
učeničkog doma u budućnosti? Prije šest godina je  Udruga za mlade Alfa Albona u suradnji 
sa Gradom Labinom dobila  nagradu za najbolju socijalno-poduzetničku ideju u 2012. godini 
za projekt "Zgrada društvenog poduzetništva". Prenamjena bivšeg učeničkog doma RIŠ u 
polivalentni centar planirala se većim dijelom financirati sa europskim novcem. Grad je od 
listopada 2014. godine vlasnik tri desetine zgrade  RIŠ-a, nekadašnjeg učeničkog doma. U 
odgovoru na pitanje od 16. 4.2018. piše da je tijekom  2017. godine raspisan ''javni natječaj za 
davanje poslovnog prostora na korištenje udrugama sa namjenom: poticanje i zapošljavanje 
osoba s invaliditetom. Na natječaju je najpovoljnija ponuda bila ponuda Udruge Inpromo, te su 
u tijeku pripremni radovi za otvaranje hostela.'' Zaključuje da Grad Labin odustaje od ideje o 
Zgradi društvenog poduzetništva,  ''multifunkcionalnog društveno-kulturnog i edukacijskog 
centra koji bi se sastojao od: hostela za mlade, konferencijskog centra s tri polivalentne 
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dvorane (100, 30 i 20 sjedećih mjesta), društveno-poduzetničkog akceleratora za start up 
projekte mladih poduzetnika, coworking slobodnog radnog prostora, prostora za organizacije 
civilnog društva, te lokalnog i županijskog info centra za mlade. 
 
Drugim svojim pitanjem pita namjerava li Grad Labin pristupiti Mreži kreativnih gradova 
Hrvatske i pitanje obrazlaže da je svečano potpisivanje Povelje o pristupanju Mreži kreativnih 
gradova Hrvatske održano 6. travnja u Gradskoj vijećnici Grada Rijeke. Mreži su pristupila 
dvadeset i dva grada iz cijele Hrvatske. Radi se o gradovima koji su prepoznali potencijal 
kreativnih industrija, koje se prema istraživanju Ekonomskog instituta u Zagrebu iz 2015. po 
važnosti za hrvatsko gospodarstvo nalaze na drugom mjestu. ''Program u koji su uključeni 
gradovi potpisnici povelje sastoji se od tri modula. Svaki modul provodi se u suradnji s lokalnom 
samoupravom i partnerima uključenima u projekt. Pristup koji primjenjuje mreža Kreativnih 
gradova Hrvatske u identificiranju identiteta grada je cjelovit i temelji se na bottom-up pristupu.  
Kroz Modul 1 mapiraju se postojeći sadržaji iz kreativnih i kulturnih industrija na temelju kojih 
se radi razvoj ideja kroz radionice s predstavnicima lokalne samouprave i svih relevantnih 
dionika. Radionice vode stručnjaci s iskustvom u radu na izradi brenda i u radu s lokalnom 
zajednicom. … 
Svrhe Modula 2 je razvoj akcijskih planova za upravljanje utvrđenim potencijalima radi 
poticanja razvoja lokalne ekonomije s fokusom na razvoj kulturnog turizma. Kroz niz radionica 
predstavnici lokalne samouprave osnažuju se za razvoj i provedbu akcijskih planova i stvaraju 
se partnerstava u lokalnoj zajednici. Radionice vode stručnjaci iz kreativnih i kulturnih industrija 
i predstavnici partnera. 
Kroz Modul 3 izrađuje se brend grada i strategija implementacije. Brand grada je osnovno 
komunikacijsko sredstvo kojim se grad predstavlja svojim stanovnicima, turistima i 
potencijalnim investitorima, nacionalnoj i međunarodnoj zajednici. On obuhvaća ono što grad 
jest, ali i ono što teži postati kroz svoj razvoj. 
 
U ime Kluba vijećnika SDP-a pita da li Grad Labin prihvaća inicijativu Kluba vijećnika SDP-a  
za izradu sveobuhvatnog  Programa  za identificiranje i poticanje potencijalno darovite djece i 
mladih i pitanje obrazlaže da je na sjednici Kluba vijećnika SDP-a u Gradskom vijeću Grada 
Labina održanoj  20. travnja.2018. odlučeno da se predloži izradu  i donošenje Programa  za 
identificiranje i poticanje potencijalno darovite djece i mladih Grada  Labina. Razlog: U 
Hrvatskoj još uvijek ne postoji sustavan rad s darovitom djecom, te polaze od sljedećih 
činjenica: 

- daroviti učenici su učenici s posebnim potrebama 
- ima ih oko 10 % u populaciji (malobrojna, ranjiva skupina sa ogromnim potencijalom 

za osobni razvoj  lokalne zajednice i šire) 
- kod darovitih učenika postoji povećan rizik za različite emocionalne i socijalne 

poremećaje (okolina ih ne razumije, nemaju adekvatnu podršku) 
- 1991, godine je donesen posljednji Pravilnik  o osnovnoškolskom odgoju i obrazovanju 

darovitih učenika  
Cilj: Podrška darovitoj djeci i mladima, njihovim roditeljima i odgojno-obrazovnim ustanovama. 
Moguće mjere i aktivnosti: 

- sudjelovanje Grada u procesu izrade Školskih planova  za rad s darovitom djecom 

- Tjedan darovitosti u Labinu (21. ožujka je Dan darovitih učenika. 2011. godine po prvi 

puta je obilježen Europski dan talentiranih i darovitih.) 

- aktivnosti namijenjene odgojno-obrazovnim djelatnicima, djeci i mladima, roditeljima, 

ali i svim zainteresiranima (predavanja, igraonice,  radionice) 

- savjetovalište za darovitu djecu, mlade i roditelje 

- stipendiranje darovitih učenika i studenata 

- sufinanciranje programa i projekata čiji je osnovni cilj poticanje darovitosti. 

Vijećnik je pitanja postavio u pisanom obliku. 
Pitanja se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Valter Glavičić, Gradonačelnik, odgovara na prvo pitanje i ponavlja da je istina da je tijekom 
2017. godine raspisan javni natječaj za davanje poslovnog prostora na korištenje udrugama 
sa namjenom poticanje i zapošljavanje osoba s invaliditetom i da je  na natječaju najpovoljnija 
ponuda bila ponuda Udruge INPROMO i u tijeku su pripremni radovi za otvaranje hostela. 
Naime, radi se o tome da je projekt te 2012. godine bio dobro zamišljen, ali su problem bile 
financije. Računalo se na europski novac, ali se do njega nije uspjelo doći i zato je Grad 
raspisao javni natječaj i na njemu je pobijedila Udruga INPROMO koja je putem Zavoda za 
javno vještačenje za profesionalnu rehabilitaciju i zapošljavanje osoba s invaliditetom dobila 
milijun i pol kuna. U tijeku je uređenje hostela za 72 osobe, a za njega zanimanje pokazuju 
hotelijeri kako bi tu smjestili radnu snagu. Ističe da će se tako otvoriti još i osam novih radnih 
mjesta u proizvodnom pogonu Centra za inkluziju, te da će Labin dobiti prostor za coworking i 
start up projekte u prostoru Gradske knjižnice Labin koji je prvotno bio namijenjen za caffe bar, 
te je u tijeku izrada idejnog projekta. 

Loredana Ružić Modrušan, viša savjetnica za kulturu, informiranje i odnose s javnošću 
odgovara na drugo pitanje i ističe da je u rujnu 2017. godine na godišnjem savjetovanju Udruge 
gradova u Rapcu predstavljen projekt ‘Mreža kreativnih gradova Hrvatske a  6. travnja je u u 
Rijeci održano  potpisivanje Povelje o pristupanju Mreži kreativnih gradova Hrvatske. Mreži su 
pristupila dvadeset i dva grada iz cijele Hrvatske, a za sada niti jedan iz  Istarske županije. U 
ovoj fazi riječ je o edukacijama kroz tri modula koje ocjenjujemo vrijednim i poticajnim. Grad 
Labin u ovom trenutku uključen je u radionice koje organizira  IKA - Istarska kulturne agencije. 
Upravo je IKA Odlukom Župana Istarske županije zadužena za koordinaciju i pripremu 
korištenja sredstava iz programa Kreativna Europa 2014. – 2020. i njenih potprograma Media 
i Kultura, što uključuje i informiranje i praćenje upravnih tijela, gradova, općina, građana i 
drugih potencijalnih korisnika o raspisanim natječajima i pružanju stručne pomoći u 
kandidiranju projekata. Program EU Kreativna Europa podupire europsku kinematografiju te 
kulturni i kreativni sektor s ciljem njihovog doprinosa održivom rastu i zapošljavanju. Program 
daje potporu za očuvanje i promicanje europske kulturne i jezične raznolikosti, te potpore 
jačanju konkurentnosti sektora, čime pridonosi ostvarivanju ciljeva EU2020 strategije. 

Federika Mohorović Čekada, zamjenica Gradonačelnik, odgovara na pitanje Kluba vijećnika 
SDP-a vezano za sustav stipendiranja i sustav poticanja potencijalno darovite djece i mladih i 
kaže da je prva sjednica Gradskog vijeća mladih Grada Labina održana 19. travnja 2018. 
godine bila izuzetna prilika da se čuje što mladi žele, od učenika osnovnih škola i labinske 
srednje škole čulo se puno ideja i konkretnih prijedloga. Smatra da državni sustav ne prati 
potrebe sustavnog rada s darovitom djecom i to onda ostaje na jedinici lokalne samouprave 
da implementira. Kaže dalje da u ovom trenutku u sustavu stipendiranja učenika i studenata, 
Grad stipendira 15 učenika i 123 studenata, te se na godišnjoj razini izdvaja više od milijun i 
sto tisuća kuna za stipendije i Grad Labin je u 2017. godini bio 6-ti grad u Republici Hrvatskoj 
po proračunskom izdvajanju za stipendije. Važećim Pravilnikom o stipendiranju stimuliraju se 
deficitarna zanimanja, daju se dodatni bodovi na volontiranje, socijalne uvjete i slično, a Grad 
Labin je dodatno stimulirao i stimulira uspješne i nadarene studente u granicama proračunskih 
mogućnosti kroz odobravanje pojedinačnih zahtjeva. Slijedi i izrada novog Pravilnika o 
stipendiranju sa jasnim kriterijima, brojem i iznosom potpora i sl. Isto tako Grad već neko 
vrijeme sa lokalnim gospodarstvenicima razgovara i planira kako poticati darovite učenike i 
studente, planiraju se smotre i manifestacije po uzoru kako to već provode neke europske 
države i u te manifestacije uključiti i učitelje i profesore. Zaključuje da ju raduje ova inicijativa 
Kluba vijećnika SDP-a te će se o programu za identificiranje i poticanje potencijalno darovite 
djece i mladih, o mogućim modelima i sl. još razgovarati.  

Daniel Mohorović (SDP) dodatno ističe da vezano za prvo pitanje zaključuje da se odustalo od 
zgrade društvenog poduzetništva i da će se realizirati hostel za mlade odnosno za radnike, te 
pohvaljuje uključivanje nje Udruge INPROMO. Vezano za drugo svoje pitanje ponavlja da ako 
se može dobiti besplatna pomoć oko pristupa Mreži kreativnih gradova Hrvatske, to onda treba 
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iskoristiti, a što se tiče pitanja Kluba vijećnika SDP-a, zaključuje da Grad prihvaća da se 
donese poseban gradski program za identificiranje i poticanje darovite djece, te posebno 
naglašava da je u prijedlogu Kluba rečeno djece i mladih i pri tome se mislilo ne samo na 
učenike i studente već i na djecu u predškolskoj dobi i tu je potrebna podrška i roditeljima i 
nastavnicima u prepoznavanju i osnaživanju te djece.  

Neel Blaes Rocco (SDP) pita za planove rekonstrukcije infrastrukture starogradske jezgre. 
Zanima je što je Grad Labin učinio što se tiče izrade projektne dokumentacije za istu. Podsjeća 
da je izrada projektne dokumentacije tek bila predviđena u proračunu za 2019. godine, ali je 
prihvaćen amandman kluba vijećnika SDP-a, tako da je u proračunu već za ovu godinu 
alocirano 300.000 kuna za tu svrhu. Pita u kojoj je fazi izrada projektne dokumentacije? Je li 
točno, da je jedna firma već prije par godina napravila projekt ili idejno rješenje za kanalizaciju 
i vodoopskrbu. Što još nedostaje. Kada Grad Labin očekuje da će projektna dokumentacija biti 
gotova. Da li planira tražiti sredstva iz europskih fondova za tu svrhu? Ako da, da li Grad Labin 
zna koji su rokovi i molim za što konkretniji odgovor. 
Vijećnica je pitanje postavila u pisanom obliku. 
Pitanje se prilažu Zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 
Alen Golja, direktor TD 1. MAJ d.o.o. Labin odgovara da je TD 1. MAJ d.o.o. Labin saniralo 
najveće rupe, ali one se dešavaju i vjerojatno će se i dalje dešavati dok se to cjelovito ne rješi, 
trebat će napravit jedan energetski kanal kako bi se saniralo propadanje, naime ispod ploča 
su postavljene cijevi i uslijed prodiranja oborinskih voda taj dio propada i zato je nužan jedan 
cjeloviti zahvat.    
 
Valter Glavičić, Gradonačelnik, odgovara da je jedino pravo rješenje dugoročno rješenje, a ono 
je da se kompletna starogradska jezgra projektira na način kako je rješen i ulaz u Stari grad 
Labin (ulica Aldo Negri), dakle da se ishoduje i lokacijska i građevinska dozvola sa svim 
pratećim projektima, a sada smo u fazi da je gotov idejni projekt kompletne starogradske jezgre 
i u ovoj godini se dalje nastavlja sa izradom projektne dokumentacije. Ističe da se radi o 
kompleksnom projektu, projektu u kojem su uključeni i konzervatori i Ministarstvo kulture, a do 
građevinske dozvole je dug put. Jedan od koncepata kako doći do europskih sredstva je 
povezivanje s drugim gradovima koji imaju slične infrastrukturne probleme, naime onda 
Europa honorira takvo zajedničko povezivanje i kandidiranje na program od 2020. naprijed za 
sredstva radi rekonstrukcije infrastrukture i parternih površina. 
 
Đulijano Kos (IDS-HNS-HSU) ima dva pitanja i kaže da ne postoje javna stepeništa u Rapcu 
iznad Creske ulice prema Gornjem Rapcu koja međusobno povezuju ulice. U planu je već 
duže vrijeme povezivanje Creske i Lošinjske ulice. Međutim između Lošinjske ul. i Opatijske 
ul. stepeništa nisu ni u planu, zatim Opatijska ul. i Omladinska ul. je povezana cestom pa 
recimo da stepenice nisu potrebne. Ali  između Omladinske ul. i Raške ul. također prema 
saznanjima nisu planirane javne stepenice. Moli objašnjenje na koji način i dali se uopće 
planira povezivanje tih ulica, jer su ljudi primorani koristit razne puteljke kroz šumu. Daje i 
primjedbu Gradu Labinu vezano za  lokaciju postavljanja  dva bankomata na rivi u Rapcu ispod 
Lučke Kapetanije. Razumije potrebu građana, a pogotovo turista za bankomatima, ali misli da 
nije izabrana adekvatna pozicija. 
Vijećnik je pitanja postavio u pisanom obliku. 
Pitanja se prilažu Zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 
Donald Blašković, v.d. pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i upravljanje 
imovinom, odgovara  da su u Proračunu Grada osigurana sredstva za ishodovanje 
građevinske dozvole za izgradnju stepeništa koje će povezati Cresku i Lošinjsku ulicu, te 
Cresku i Rudarsku ulicu i Cresku i šetnicu. Ističe da je do sada bio prioritet izgradnja šetnice 
prema Gornjem Rapcu koja je stigla do Lošinjske ulice, te da će se u narednim proračunskim 
godinama nastaviti do Omladinske ulice dokle seže gradsko zemljište, a za nastavak radova 
trebati će rješavati imovinsko pravne odnose. Vezano za postavljene bankomate odgovara da 
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su dva bankomata na rivi u Rapcu postavljena na jedina u tu svrhu prikladna mjesta kojima 
Grad raspolaže, te da je ista vrsta bankomata postavljena i na parkiralištu u Starom gradu 
Labinu i u poslovnom prostoru na Titovom trgu. 
 
Dean Milevoj (IDS-HNS-HSU)  pita da li su u Proračunu Grada Labina za 2018. godinu 
osigurana sredstva za nastavak izgradnje pješačke staze do Gornjeg Rapca i da li se 
početak realizacije tog projekta može očekivati ove godine, te budući da na dijelu 
prometnice u dužini od cca 250 m koja prolazi kroz gornji Rabac nema javne rasvjete, da li 
je moguće tijekom 2018. godine postaviti istu neovisno o predviđenoj rekonstrukciji 
prometnice Labin – Gornji Rabac – Rabac, a sve radi poboljšanja sigurnosti pješaka koji 
tuda prolaze. 
Vijećnik je pitanja postavio u pisanom obliku. 
Pitanja se prilažu Zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 
Valter Glavičić, Gradonačelnik, odgovara da je nedavno u Rapcu bila organizirana kvalitetna 
prezentacija u kojoj su sudjelovali i građani Rapca i Mjesni odbor Rabac i gradske službe, puno 
se razgovaralo o problemima u Rapcu i svi su se složili da Rabac mora postati ono što je bio 
– biser Kvarnera i jedna od 3 top destinacije na Jadranu. Odgovara dalje da ta pješačka staza, 
kao vijećnici i znaju, nije u Proračunu za 2018. godinu, uz to od 15.6. je i zabrana radova u 
Rapcu pa se i tako ta staza ne bi mogla sada odraditi, a s druge strane u dogovoru s Mjesnim 
odborom Rabac i kroz razgovor s građanima u planu za Rabac je, ne izvođenje, nego 
projektiranje nekih manjih ali vrlo bitnih infrastrukturnih projekata, a jedan od njih su stepenice 
spoj ulice Slobode i Lungo Mare. Što se tiče drugog pitanja i javne rasvjete, u proljeće 2017. 
godine Grad Labin je već ugradio podzemnu instalaciju za javnu rasvjetu, ali Grad ima i druge 
prioritete koje je stavio u proračun i koje je već obećao građanima, međutim neovisno od toga 
ovaj zahvat neće čekati rekonstrukciju prometnice Labin – Gornji Rabac - Rabac. 
 
Ervin Mešanović (IDS-HNS-HSU) pita za javnu rasvjetu u ulici koja se nalazi nakon caffe bar 

„Foškica“. Jedna od zadnjih adresa u toj ulici je Vinež 414 i pita da li je u planu javna rasvjeta 

za navedenu ulicu i kada se može očekivati, obzirom da je to ulica nastala u zadnjih desetak 

godina izgradnjom uglavnom obiteljskih kuća, ali su na žalost bez javne rasvjete? Dalje kaže 

da smo svjedoci jednog od najvećih sportskih događaja „Tour of Croatia“ – tj. „Kraljevska 

etapa“, koja se održala sa startom u Rapcu, a koja je prolazila kroz grad Labin i područje 

Labinštine. Zanima ga da li je ovo bila samo iznimka i taj događaj se održao samo sada ili će 

se grad Labin potruditi i ovaj događaj pretvoriti u tradiciju i zadržati ovaj događaj za ubuduće, 

s obzirom da je ovo bila velika promocija za grad Labin i za Rabac kao turističko središte te 

također me zanima koji su daljnji planovi i da li postoji mogućnost da se više sličnih događaja 

privuče u naš grad. 

Vijećnik je pitanje postavio u pisanom obliku. 
Pitanje se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
Valter Glavičić, Gradonačelnik, odgovara da je upoznat s problematikom te ulice, te je prvi 
nužni korak da se ta ulica katastarski formira kao ulica (sada je u popisu nerazvrstanih cesta), 
odnosno da Grad napravi sve potrebne geodetske elaborate da bi se mogao uknjižiti kao 
vlasnik zemljišta i nakon toga investirati u infrastrukturu. Izrada elaborata je u planu za ovu 
2018. godinu i ako sve ide po planu izgradnja infrastrukture se može staviti u Proračun za 
2019. godinu. Vezano za sportski događaj „Tour of Croatia“ ističe da se radi o sportskom 
događanju svjetske razine, zahvaljuje se svima koji su na bilo koji način sudjelovali u ovom 
sportskom događanju, prije svega Turističkoj zajednici Grada Labina, te i tvrtkama Valamar 
d.d. i Maslinica d.o.o koje su jako puno pomogle financijski, TD 1. MAJ d.o.o. itd. Utrka se 
prenosila na 180 europskih i svjetskih TV kanala i to je bila dobra prilika za značajniju promociju 
jer se prenosila slika destinacije milijunima gledatelja na svim kontinentima. Biciklistička utrka 
ugovorena je za trogodišnje razdoblje, a to znači da će Grad Labin biti i 2019. i 2020. godine 
domaćin te sportske karavane. Podizanjem kategorije Tour of Croatia je postala najviše 
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kategorizirana utrka u regiji što garantira i generira još veći interes medija, domaće i strane 
javnosti i najboljih svjetskih ekipa. Na taj način, Tour of Croatia stavljen uz bok najvećim 
svjetskim biciklističkim utrkama. Za vrijeme održavanja Toura of Croatia ostvari se više od 
3.500 noćenja, a svake godine bilježi se značajan porast dolaska gostiju iz inozemstva koji 
ciljano prate naš nacionalni tour. Mnogi biciklisti i članovi tehničkog personala biciklističkih 
ekipa se kasnije sa svojim obiteljima vraćaju na odmor u Republiku Hrvatsku, a od neki odabiru 
Hrvatsku kao svoju privremenu adresu radi idealnih uvjeta za treninge, život i strateški dobro 
pozicioniranu lokaciju za putovanja na utrke. Osim natjecateljske komponente i to upravo u 
sportu kojeg mi lokalno sve više afirmiramo i u kojeg ulažemo, ova utrka je jedinstveni turistički 
proizvod koji donosi brojne koristi za promociju prirodnih ljepota, kulturne baštine, 
gospodarskog potencijala gradova i regija kroz koje prolazi te će od sljedeće godine imati i 
rekreativnu komponentu odnosno tzv. Granfondo. Ističe da je uz tenis u Umagu, ovo najveća 
sportska priredba u Istri.  
 
Alda Miletić (IDS-HNS-HSU) skreće pozornost na neopreznost osnovno školske djece koja se 
svakodnevno penju na šoht na pjacalu i time se dovode u opasnost od pada, pa predlažem da 
se šoht (koji će se nadam se brzo renovirat) ogradi i da se na vrijeme spriječe teže posljedice.  
Pita i kada  će  hotel Loža započeti sa radom s obzirom da uskoro započinje turistička sezona.  
Vijećnica je pitanja postavila u pisanom obliku. 
Pitanja se prilažu Zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 
Valter Glavičić, Gradonačelnik, odgovara vezano za prvo pitanje šoht na pjacalu, da će službe 
Grada kratkoročno odraditi sve ono što se smije odraditi u smislu spomenika kulture, naime, 
za tu lokaciju se mora dogovoriti s konzervatorima što se uopće tu smije napraviti. Ističe dalje 
da je ovih dana potpisan ugovor s tvrtkom STUDIO ARHING d.o.o. iz Rijeke za izradu glavnog 
projekta statičke sanacije rudarskog tornja – šohta i vjeruje da će do kraja ove godine biti 
kompletirana sva potrebna dokumentacija prema Ministarstvu kulture za sredstvima iz EU. 
Što se tiče Lože u Starom gradu Labinu odgovara da ima saznanje da investitor planira otvoriti 
mini hotel 1. srpnja ove godine, te da će hotel imati devet soba za dvije osobe i restoran u 
prizemlju.  
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje Aktualni sat u 11,00 sati. 
 
Darko Martinović (KLGB nositelj Silvano Vlačić) ističe prigovor i misli da nije u redu i da se tako 
ne može raditi, zaključiti Aktualni sat, a ima još vijećnika koji žele postaviti vijećnička pitanja, u 
Vijećnici je novi sat koji prati vrijeme koliko tko govori i to se može i provjeriti iskazuju svoje 
nezadovoljstvo ovakvim kršenjem Poslovnika i poziva sve vijećnike da se solidariziraju. 
 
Tanja Pejić (KLGB nositelj Silvano Vlačić) također iskazuje svoje nezadovoljstvo, kaže da je 
predsjednica Vijeća imala popis vijećnika i popis pitanja, da su prva tri pitanja i odgovori trajali 
skoro pola sata, izražava svoju sumnju da se to namjerno napravilo da se eliminiraju neki 
vijećnici i zato će, kaže, napustiti ovu sjednicu. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, pojašnjava da je vijećnik Daniel Mohorović postavio dva 
pitanja i jedno pitanje u ime Kluba vijećnika, dakle sve u skladu s poslovnikom Gradskog vijeća, 
da svako postavljanje pitanja može po Poslovniku trajati najduže tri minute, kao i odgovor na 
pitanje, te da su se svi „više-manje“ držali propisanog vremena. 
 
Neel Blaes Rocco (SDP) također smatra da su odgovori na vijećnička pitanja trajali duže od 
propisanog Poslovnikom Gradskog vijeća Grada Labina. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, kaže da će u slijedećim aktualnim satovima i sjednicama 
svi bolje poštivati Poslovnikom propisano vrijeme, da je danas bilo jako puno vijećničkih pitanja 
i da se išlo redoslijedom kako su se pitanja dostavljala, da se nikoga nije namjerno ispustilo 
nego se poštivao dogovoreni raspored. 
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Za vijećnička pitanja prijavili su se još vijećnici: Nenad Boršić (HDZ), Tanja Pejić (KLGB nositelj 
Silvano Vlačić), Darko Martinović (KLGB nositelj Silvano Vlačić), Željko Ernečić (SDP) i Renata 
Kiršić (IDS-HNS-HSU) koji unutar vremena Aktualnog sata nisu stigli pročitati/postaviti pitanja 
i dobiti odgovor. 
 
Eni Modrušan, predsjednica u smislu članka 54. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Labina 
utvrđuje da nije bilo primjedbi na predloženi dnevni red 11. redovne sjednice Gradskog vijeća. 
Predlaže izmjenu dnevnog reda da se iz dnevnog reda izostavi točka ad.10. „Donošenje 
Odluke o dopuni Odluke o popisu poslovnih prostora koji se izlažu prodaji“ jer je potencijalni 
zakupnik odustao od kupnje, te daje prijedlog na glasovanje. 
 
GLASOVANJEM: 13 „ZA“, 0 „UZDRŽANA“ i 0 „PROTIV“. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Gradskog vijeća, objavljuje utvrđeni dnevni red sjednice Vijeća. 
  
 
AD. 1. 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na prvu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke o 
početku mirovanja vijećničkog mandata i početku obnašanja vijećničke dužnosti zamjenici 
vijećnika“. Daje riječ predsjednici Mandatne komisije Renati Kiršić. 
 
Renata Kiršić, predsjednica Mandatne komisije, čita Izvješće Mandatne komisije. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, daje Odluku o početku mirovanja vijećničkog mandata i 
početku obnašanja vijećničke dužnosti zamjenici vijećnika na glasovanje. 
 
GLASOVANJEM: 13 „ZA“, 0 „UZDRŽAN“ i 0 „PROTIV“. 
 
Alenka Verbanac, zamjenica vijećnika Paola Bresca priseže i potpisuje Svečanu prisegu. 
 
AD. 2. 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na drugu točku dnevnog reda „Usvajanje Zapisnika 
sa 10. redovne sjednice Gradskog vijeća Grada Labina“ i otvara raspravu. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem  13 „ZA“, 0 „UZDRŽAN“ i 0 „PROTIV“ usvojilo „Zapisnik sa 10. redovne 
sjednice Gradskog vijeća Grada Labina.  
 
AD. 3. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na treću točku dnevnog reda „Donošenje Zaključka 
o primanju na znanje Informacije o stanju sigurnosti na području Grada Labina u 2017. godini“. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.  
Uvodno obrazloženje za ovu točku dala je Đeni Bučić, načelnica Policijske postaje Labin. 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, otvara raspravu. 
 
U raspravi su sudjelovali vijećnici Daniel Mohorović (SDP), Željko Ernečić (SDP), Alda Miletić 
(IDS-HNS-HSU) i Đulijano Kos (IDS-HNS-HSU). 
  
Daniel Mohorović (SDP)  kaže da ga zanima komentar trendova gospodarskog kriminaliteta i 
maloljetničkog kriminaliteta, naime iz dobivenih podataka kroz predočenu Informaciju vidi se 
značajan pad kaznenih djela iz domene gospodarskog kriminaliteta i značajan rast kaznenih 
djela iz domene maloljetničkog kriminaliteta. 
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Željko Ernečić (SDP) pita za terensku vožnju, odnosno za vožnju izvan kolnika ili off road i 
enduro vožnju, naime ističe da je Gradsko vijeće Grada Labina 16. svibnja 2011. godine 
donijelo Odluku o uređenju prometa na području Grada Labina („Službene novine Grada 
Labina“, broj 6/11.) i tom Odlukom propisalo da se terenska vožnja (cross) dozvoljava na 
lokacijama koja su za tu namjenu predviđena dokumentima prostornog uređenja, dok vožnja 
izvan kolnika (off road) i enduro vožnja nije dozvoljena na području Grada Labina, tj. iznimno 
u funkciji turističke promidžbene i slične svrhe se ta vožnja dozvoljava uz prethodnu suglasnost 
Gradonačelnika i ishodovanih suglasnosti svih nadležnih tijela sukladno pozitivnim propisima. 
Zanima ga da li Policijska postaja Labin ima ovlasti da nadzire takvu vožnju i ako ima, da li ju 
nadzire jer se to iz ove Informacije ne vidi. Ako Policija po tome ne radi onda pita što je 
potrebno napraviti da se ova Odluka Gradskog vijeća poštuje jer misli da je ta vožnja veliki 
problem na našem području zbog devastacije šumskih puteva, poljskih puteva, poljoprivrednog 
zemljišta, planinskih staza itd. Moli da se o tome povede računa i da se tome stane na kraj.  
 
 
Alda Miletić (IDS-HNS-HSU) pita da li je moguće da patrola u popodnevnim i večernjim satima 
prođe kroz Pjacal. 
 
Đulijano Kos (IDS-HNS-HSU) osvrće se na porast kaznenih djela maloljetničkog kriminaliteta 
i pita da li će se nakon ove Informacije malo više poraditi na prevenciji, pita koliko se uopće 
radi na prevenciji maloljetničkog kriminaliteta i da li je potrebno raditi više na prevenciji. 
 
Đeni Bučić, načelnica Policijske postaje Labin, odgovara da je u 2017. godini evidentiran nešto 
manji broj kaznenih djela u domeni gospodarskog kriminaliteta, točnije 8 u 2017. u odnosu na 
14 u 2016., a to ne znači da se manje radi, po tim kaznenim djelima se radi, ali se predmeti 
dalje prosljeđuju općinskom državnom odvjetništvu i ovisno o njihovoj donesenoj odluci se ta 
kaznena djela evidentiraju.  Što se tiče kaznenih djela u domeni maloljetničkog kriminaliteta, 
ta kaznena djela ne čine nužno djeca ili maloljetnici već se tu radi o načinu evidentiranja tih 
kaznenih djela npr. nasilje u obitelji, povreda dužnosti uzdržavanja, prijetnja i slično. Što se 
tiče enduro utrka, kaže da joj je poznat problem, ali da se prije održavanja konkretne enduro 
utrke o kojoj se i puno pisalo u medijima održan sastanak u Policijskoj postaji Labin na kojem 
sastanku su bili predstavnici Policijske postaje Istarske, predstavnici Grada Labina, 
predstavnici Općine Raša i predstavnici Hrvatskih šuma. Policija ima određene uvjete kada se 
prijavljuje javno okupljanje i javno okupljanje može zabraniti jedino ministar sukladno 
propisanim zakonom. U konkretnom slučaju, utrka je uredno prijavljena i dobila je odobrenje 
od Hrvatskih šuma jer se radi o šumskom području tj. šumskim vlakama kojima gospodare 
Hrvatske šume. Ističe da su Policiji najveći problem nelegalne utrke, a što se tiče odluke 
Gradskog vijeća koja zabranjuje off road i enduro vožnju, treba znati koje su sankcije za 
kršenje te odluke i tko je zadužen za praćenje i provedbu te odluke, te tko kažnjava ukoliko se 
odluka krši, naime, Policija nije za taj dio odgovorna, Policija je odgovorna za provedbu Zakona 
o sigurnosti prometa na cestama.  Vezano za popodnevno i večernje obilaženje Pjacala, kaže 
da Policija obilazi to područje, a sada kada je na to i posebno skrenuta pažnja, pokušat će se 
organizirat obilaženje ovog prostora češće.  
 
Željko Ernečić (SDP) kaže da ako je dobro shvatio to znači da su organizirane enduro vožnje 
manji problem, a puno veći problem su nelegalne vožnje koje se gotovo svakodnevno dešavaju 
po šumama, poljima itd., i Grad bi trebao donijeti jednu odluku u kojoj će propisati što se smije, 
a što se ne smije, tko će nadzirati provođenje odluke i koje su sankcije. 
 
Ervin Mešanović (IDS-HNS-HSU) vezano za javno okupljanje pita kako se može suzbiti 
okupljanje i opijanje ispred mini marketa, pa čak i super marketa, dakle na javnim mjestima, 
često tu dolazi i do sukoba, tuče i slično i pita da li Policija tu može djelovati. 
 
Đeni Bučić, načelnica Policijske postaje Labin, odgovara da Policija prati i djeluje u slučajevima 
narušavanja javnog reda i mira, te da joj nije poznato da li je Grad donio odluku kojom 
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zabranjuje konzumiranje alkohola na javnim površinama i/ili ispred prodavaonica i slično u 
Gradu Labinu. 
 
Anamarija Lukšić, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i 
izdavanje akata za gradnju, dodatno pojašnjava vezano za pitanje tko je nadležan za 
postupanje kada se krši gradska odluka o zabrani enduro i off road vožnje, te što znači da se 
terenska vožnja (cross) dozvoljava na lokacijama koja su za tu namjenu predviđena 
dokumentima prostornog uređenja i ističe da je točno da je održan zajednički sastanak u 
Policijskoj postaji Labin gdje se razgovaralo o problemima vezanim za primjenu niza zakona 
(Zakon o sigurnosti prometa na cestama, Zakon o šumama, Zakon o poljoprivrednom 
zemljištu, Zakon o komunalnom gospodarstvu) koji se svi na neki način miješaju u ove enduro 
vožnje. Zakon o sigurnosti prometa na cestama je ovlastio lokalnu jedinicu da svojim aktom 
uredi promet na svom području, te jasno definirao da je Policija nadležna za postupanje na 
javnim cestama i nerazvrstanim cestama, a za sve što se dešava van tih prometnica definirao 
je nadležnost komunalnih redara, dok za enduro i cross vožnju Zakon nije definirao postupanje, 
osim što je Zakon o šumama rekao da Hrvatske šume mogu na svojim područjima davati 
suglasnosti za korištenje njihovih površina, neovisno i ne pozivajući se na ostale propise, već 
se isključivo držeći svojeg propisa. Na održanom zajedničkom sastanku se skrenula posebna 
pažnja na ovako neujednačeno postupanje i zaključilo se da se taj propust zakonodavca mora 
uredit. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 13 „ZA“, 0 „UZDRŽAN“ i 0 „PROTIV“ donijelo Zaključak o primanju na 
znanje Informacije o stanju sigurnosti na području Grada Labina u 2017. godini. 
 
AD. 4. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na četvrtu točku dnevnog reda „Donošenje 
Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o prestanku i brisanju 
Podružnice Osnovne glazbene škole Matka Brajše Rašana pri Pučkom otvorenom učilištu 
Labin. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.  
Uvodno obrazloženje za ovu točku dala je Daniela Mohorović, ravnateljica Pučkog otvorenog 
učilišta Labin. 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, otvara raspravu. 
 
U raspravi je sudjelovala vijećnica Renata Kiršić (IDS-HNS-HSU). 
 
Renata Kiršić (IDS-HNS-HSU) pita da li postoji objektivan razlog zbog kojeg se tek sada nakon 
toliko godina vrši brisanje ove Podružnice, naime ova škola postoji već 3 godine. 
 
Daniela Mohorović, ravnateljica Pučkog otvorenog učilišta Labin, odgovara da je Upravno 
vijeće Pučkog otvorenog učilišta na sjednici 28. prosinca 2015. godine uz prethodnu 
suglasnost Gradskog vijeća donijelo Izmjene i dopune Statuta Pučkog otvorenog učilišta, ali 
zbog nekih proceduralnih nedostataka taj postupak registracije nije okončan i sada je Upravno 
vijeće pokrenulo ponovnu proceduru izmjena i dopuna Statuta Pučkog otvorenog učilišta 
poštujući svu propisanu zakonsku proceduru.  
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 12 „ZA“, 0 „UZDRŽAN“ i 0 „PROTIV“ donijelo Zaključak o davanju 
prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o prestanku i brisanju Podružnice Osnovne 
glazbene škole Matka Brajše Rašana pri Pučkom otvorenom učilištu Labin. 
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AD. 5. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na petu točku dnevnog reda „Donošenje Zaključka 
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni predmeta poslovanja Pučkog 
otvorenog učilišta Labin“. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina..  
Uvodno obrazloženje za ovu točku dale je Daniela Mohorović, ravnateljica Pučkog otvorenog 
učilišta Labin. 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, otvara raspravu. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 12 „ZA“, 0 „UZDRŽAN“ i 0 „PROTIV“ donijelo Zaključak o davanju 
prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni predmeta poslovanja Pučkog otvorenog 
učilišta Labin. 
 
AD. 6. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na šestu točku dnevnog reda „Donošenje Zaključka 
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni predmeta poslovanja 
Podružnice Narodni muzej Labin pri Pučkom otvorenom učilištu Labin “.  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.  
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dala Daniela Mohorović, ravnateljica Pučkog otvorenog 
učilišta Labin. 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, otvara raspravu. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 12 „ZA“, 0 „UZDRŽAN“ i 0 „PROTIV“ donijelo Zaključak o davanju 
prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni predmeta poslovanja Podružnice Narodni 
muzej Labin pri Pučkom otvorenom učilištu Labin. 
 
AD. 7. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na sedmu točku dnevnog reda „Donošenje 
Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Pučkog 
otvorenog učilišta Labin“.  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.  
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dala Daniela Mohorović, ravnateljica Pučkog otvorenog 
učilišta Labin. 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, otvara raspravu. 
 
U raspravi je sudjelovala vijećnica Renata Kiršić (IDS-HNS-HSU). 
 
Renata Kiršić (IDS-HNS-HSU) pita vezano za Gradsku galeriju Labin, da li je dobro shvatila 
da je Gradska galerija sada dio Narodnog muzeja Labin, te dalje pita da li je potrebno da se 
Narodni muzej sukladno važećem zakonu izdvoji iz sastava Učilišta ili je dovoljno da bude 
ovako kako je predviđeno ovim Statutom – Podružnica pri Pučkom otvorenom učilištu. 
 
Daniela Mohorović, ravnateljica Pučkog otvorenog učilišta Labin, odgovara da je 2015. godine 
bilo predviđeno da Gradska galerija bude samostalna podružnica u sklopu Pučkog otvorenog 
učilišta, ali je tu onda stalo s registracijom novog statuta jer je prethodno trebalo prema Zakonu 
o muzejima i Zakonu o galerijskim djelatnostima osigurati određene uvjete i sada se radi na 
osiguravanju tih uvjeta te će se vidjeti u budućnosti da li će postati samostalna gradska galerija. 
Vezano za obvezu izdvajanja Narodnog muzeja, pojašnjava da po Zakonu o muzejima, muzeji 
koji su u sastavu ustanova u mjestima koja imaju više od 10.000 stanovnika imaju obvezu da 
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se izdvoje iz sastava tih ustanova, ali za to treba prethodno osnivač osigurati sredstva, 
konkretno gradski proračun, te to, u ovom slučaju, ne ovisi o Učilištu već o osnivaču – Gradu. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 12 „ZA“, 0 „UZDRŽAN“ i 0 „PROTIV“ donijelo Zaključak o davanju 
prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Pučkog otvorenog učilišta Labin.  
 
AD. 8. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na osmu točku dnevnog reda „Donošenje Zaključka 
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o 
unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića „Pjerina Verbanac“ Labin. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.  
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dala Irene Smoković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Pjerina 
Verbanac“ Labin. 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, otvara raspravu. 
 
U raspravi je sudjelovala vijećnica Vesna Šćira Knapić (IDS-HNS-HSU). 
 
Vesna Šćira Knapić (IDS-HNS-HSU) u ime Kluba vijećnika IDS-HNS-HSU pozdravlja inicijativu 
produženog rada Vrtića u cilju i sa svrhom i podrške mladim obiteljima i većeg zapošljavanja i 
kvalitetnije brige oko djece. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 12 „ZA“, 0 „UZDRŽAN“ i 0 „PROTIV“ donijelo Zaključak o davanju 
prethodne suglasnosti na prijedlog Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o 
unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića „Pjerina Verbanac“ Labin.  
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, određuje pauzu u trajanju od 10 minuta. 
 
AD. 9. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na devetu točku dnevnog reda „Donošenje 
Zaključka o prihvaćanju Izvještaja o poslovanju TD 1. MAJ d.o.o. Labin za 2017. godinu.“ 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.  
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dao Alen Golja, direktor TD 1. MAJ d.o.o. Labin. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, otvara raspravu. 
 
U raspravi su sudjelovali vijećnici: Daniel Mohorović (SDP), Ivan Peršić (IDS-HNS-HSU), 
Vesna Šćira Knapić (IDS-HNS-HSU), Nenad Boršić (HDZ) i Alenka Verbanac (IDS-HNS-
HSU). 
 
Daniel Mohorović (SDP) pohvaljuje prezentaciju kao najbolju ikad na Gradskom vijeću i 
preporuča da se slične prezentacije održe i po mjesnim odborima i ako treba i po zborovima 
građana s obzirom na sve promjene koje očekuju građane vezano uz prikupljanje otpada, te 
da se po tom pitanju poboljša dvosmjerna komunikacija. Pozdravlja planove gospodarenja 
otpadom, posebno mu se sviđa namjera da tržnica ostane objekt koji dominantno nudi 
namirnice lokalnih domaćih proizvođača. Pita za Županijski centar za gospodarenje otpadom 
Kaštjun koji je prije oko dva mjeseca gotovo tajno pušten u promet tj. je otvoren i prema 
podacima koji su javno dostupni može godišnje preraditi 90.000 tona otpada po cijeni od 100 
eura po toni, a ukupna godišnja proizvodnja na razini Županije je 150.000 tona, dakle može 
preraditi oko 60% otpada i pita da li se zna sa svim ovim novinama kolika je cijena za građane. 
Drugo što želi reći je da podržava glavni cilj ovog trgovačkog društva da postane vodeće 
trgovačko društvo na Labinštini i pita za stratešku odrednicu u Izvještaju a to je suradnja sa 
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drugim trgovačkim društvima u vlasništvu i većinskom vlasništvu vezano za povećanje 
konkurentnosti na zajedničkom nastupu na tržištu u cilju postizanja zajedničkih ciljeva, a koja 
se, kako piše u Izvještaju, ne provodi i pita zašto se ne provodi i da li se planira da se provodi. 
 
Ivan Peršić (IDS-HNS-HSU) također kaže da je prezentacija bila jako kvalitetna i moli da se 
još malo pojasni kako će ići sa čipiranjem kanti, da li je to već spremno, testirano i kako će biti 
očitavanje čipova, da se to sve još malo pojasni. 
 
Vesna Šćira Knapić (IDS-HNS-HSU) u ime Kluba vijećnika IDS-HNS-HSU pohvaljuje tvrtku na 
aktivnostima prema pružanju usluga ali i razvoja ljudskih potencijala unutar svoje tvrtke i vjeruje 
da će u narednom periodu tvrtka znati odgovoriti izazovima na tržištu i da će znati ispuniti vrlo 
ambiciozne ciljeve koje si je postavila za naredni period, te pita za malo više informacije oko 
kompostera da stanovništvo zna da li ima pravo na njih i slične informacije. 
 
Nenad Boršić (HDZ) pita do kuda se došlo sa usklađivanjem sa Zakonom o održivom 
gospodarenju otpadom i Uredbom o gospodarenju komunalnim otpadom i da li je to baš 
povezano sa Županijskim centrom za gospodarenje ili je vezano uz nešto drugo i pita za pitanje 
rješavanja otpada na tržnici.  
 
Alenka Verbanac (IDS-HNS-HSU) ističe da se kreće u turističku sezonu i da se broj šetača i 
kupača u Prtlogu povećava, da su oni do sada imali na raspolaganju kontejnere na ulazu u 
samo mjesto i pita kako će se to sada sa ovim novim načinom pružanja javne usluge uredit,i 
kako bi oni i dalje imali neku mogućnost za odlaganja otpada.  
 
Alen Golja, direktor TD 1. MAJ d.o.o. Labin, odgovara vezano za Županijski centar za 
gospodarenje otpadom da je on prije mjesec dana bio u fazi uštimavanja svih parametara kako 
bi se zadovoljile izlazne veličine RDF-a koje se tamo proizvode i u kojoj fazi je i 1. MAJ 
sudjelovao, a nakon te faze se očekuje da će Kaštjun započeti s pravim radom 1. srpnja 
2018.godine. Što se tiče cijene, ugovor s Kaštjunom još nije potpisan i tu nije samo problem 
cijene nego definiranje cijele problematike gospodarenja otpadom od krupnog otpada, 
obrađenih fekalnih voda itd., sve se to mora objediniti u ovaj ugovor jer je to ugovor ne za 
godinu dana nego za duže vremena. Točno je što je rekao vijećnik Daniel Mohorović da se u 
Istarskoj županiji proizvodi 150.000 tona otpada, a da Kaštjun može preraditi 90.000 tona, ali 
zato se i mora raditi na odvajanju otpada. Cijene još uvijek nisu definirane i vjeruje da će biti 
uskoro. Ističe da je Fond raspisao natječaj za 85% financiranja posude za selektivno 
prikupljanje otpada tako da ni taj trošak neće ući u strukturu cijene. Cijeli problem vezan za 
cijene se radi na način da se napravi diferencija (razdvajanje) od onih koji odvajaju otpad i onih 
koji ne odvajaju otpad i zato se i ide na individualizaciju naplate. Vezano za čipiranje posuda, 
kaže da su sve posude po Gradu Labinu i općinama Kršan, Pićan, Raša i sveta Nedjelja 
čipirane, sustav je profunkcionirao, svi kamioni imaju sustav identifikacije posuda, napravljen 
je probni ispis računa i u ovom dijelu je sve usklađeno sa Zakonom i sa svim uredbama koje 
su stupile na snagu. Obiteljske kuće će moći birati veličinu posude od 240, 120 ili 80 l, imati će 
mogućnost da im se jednom tjedno odvozi otpad i na temelju toga će im se obračunavati 
usluga, a imati će i mogućnost da dobiju komposter besplatno jer će komposteri biti financirani 
od strane EU fondova. Vezano za otpad na tržnici, svi zakupci su obveznici da taj otpad 
zbrinjavaju kod ovlaštenih sakupljača (ostaci mesa i slično). Vezano za Prtlog, u razgovoru s 
Vijećem Mjesnog odbora Labin Gornji, tamo će se postaviti polupodzemni kontejneri s 
karticama, a što se tiče plaža, već prošle godine se počelo sa pojačanim čišćenjem plaža i s 
time će se nastaviti i ove godine, te će se postaviti veći broj manjih kanti za otpad, nešto slično 
kao što je to i u Rapcu. Što se tiče zajedničkog nastupa na tržištu, Grad labin i trgovačka 
društva u vlasništvu i većinskom vlasništvu surađuju u zajedničkoj nabavi vezano za telefoniju, 
naftu i struju, a njegova ideja u počecima njegovog rada bila je u naumu da se i u drugim 
projektima zajednički predstavljaju na tržištu ali zbog zakonskih promjena ta ideja nije 
primjenjiva. 
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Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 13 „ZA“, 0 „UZDRŽAN“ i 0 „PROTIV“  donijelo Zaključak  o prihvaćanju 
Izvještaja o poslovanju TD 1. MAJ d.o.o. Labin za 2017. godinu.“ 
 
AD. 10. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na desetu točku dnevnog reda „Donošenje Rješenja 
o izboru predsjednika Odbora za rad, zdravstvo i socijalna pitanja“. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Komisija za izbor i imenovanja Gradskog vijeća 
Grada Labina.  
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dala Vesna Šćira Knapić, predsjednica Komisije za izbor 
i imenovanja Gradskog vijeća Grada Labina. 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, otvara raspravu. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 13 „ZA“, 0 „UZDRŽAN“ i 0 „PROTIV“  donijelo Rješenje o izboru 
predsjednika Odbora za rad, zdravstvo i socijalna pitanja. 
 
 
Eni Modrušan,  predsjednica Vijeća zaključuje sjednicu.  
 
 
Sjednica je tonski snimana. 
Tonski snimak sjednice se objavljuje na www.labin.hr.  
Dovršeno u   12,50 sati. 
 
 

     ZAPISNIK VODILA                       PREDSJEDNICA 

 
  Jasmina Milanović Ružić                                           Eni Modrušan 

http://www.labin.hr/

